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Abstract (en)
The invention relates to an orthopaedic cushion (1), in particular a pillow, having a frame-type filling body (6) having two longitudinal limbs (2, 3)
and two transverse limbs (4, 5) and being inserted in a cushion cover (7). To achieve a solution which is particularly advantageous in use, it is
proposed that the longitudinal limbs (2, 3) and the transverse limbs (4, 5) are constructed to be virtually of equal length, and that an insert (9, 11) is
also inserted in at least one transverse limb (4, 5) so that each limb (2, 3, 4, 5) has a different degree of hardness relative to the other limbs (2, 3, 4,
5). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein orthopädisches Kissen (1), insbesondere Kopfkissen, mit einem rahmenartigen, zwei Längs- (2,3) und zwei Querschenkel
(4,5) aufweisenden, in einem Kissenbezug (7) einliegenden Füllkörper (6); zur Erzielung einer insbesondere gebrauchsvorteilhaften Lösung wird
vorgeschlagen, daß die Längsschenkel (2,3) und die Querschenkel (4,5) praktisch gleichlang ausgebildet sind, und daß auch in zumindest einem
Querschenkel (4,5) eine Einlage (9,11) einliegt, so daß jeder Schenkel (2,3,4,5) zu den übrigen Schenkeln (2,3,4,5) einen unterschiedlichen
Härtegrad aufweist. <IMAGE>
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